Minulý čas prostý
Seznam některých pravidelných sloves:
arrive → arrived - 
close → closed - 
practise →          
like →
change →
******************************************************************** 

jump → jumped - skákat
climb → climbed – lézt (nevyslovujeme b)
watch → 
look at →
miss →
listen →
repeat → 
pick up →
land →
check →
wait for →
start →
shout →
follow →
open →
need →
collect →
want →
text →
walk →
visit →
clean →
pack →
**************************************************************************

jednoslabičné sloveso končící na souhlásku, před níž je jedna samohláska:
grab → grabbed – popadnout 
travel  → travelled - cestovat
stop → stopped - zastavit
rob → robbed - vykrást
plan – planned - plánovat 
**************************************************************************

souhláska před y:  změní se y na i
try → tried – zkusit
study → studied – studovat, učit se
carry – carried – nosit, nést

cry – cried - plakat

samohláska před y: nezmění se y a přidám ed
play → played
stay → stayed
Výslovnost:
Pokud sloveso končí na D nebo T, vyslovujeme /id/ - needed, wanted, visited, landed
Pokud sloveso končí na samohlásku nebo tyto znělé souhlásky: b, d, g, v, ð z ʒ dʒ l r m n ŋ, pak se vyslovuje koncovka /d/
cared, killed, stared, cried, played, raged, jammed, longed, loved, raised, fired, buzzed, snowed, bathed...
Pokud sloveso končí na tyto neznělé hlásky: p t k f θ s ʃ tʃ, pak se vyslovuje koncovka /t/ 
worked, kissed, backed, stopped, watched, missed, wished, stuffed, influenced, mixed...
